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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnök e
részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Pintér
Sándor, belügyminiszterhez ,

„Hajlandók-e érdemben foglalkozni a büntető feljelentéssel?”
címmel,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Belügyminiszter Úr !

A nagyesztergári földvétellel kapcsolatos írásbeli kérdésemre adott válasza mélységese n
felháborított .
Önök ugyanis a szakértő i anyag kiadásának megtagadásával szándékosan akadályozzák azt a

munkát, amit képviselő i eskümnek megfelelően végzek.
Szerencsére a Legfőbb Ügyész Úr elárult részleteket a szakértő i anyagból, így kiderült, hogy a z
államot legalább 6 millió forint kár érte .
Elképzelhető , hogy például Olaszfalu határában volt hasonló értékű adásvétel, de sajnálom, az az
apróság elkerülte a nyomozók figyelmét, hogy Olaszfalu határa Magyarország egyik zöldségeskertje ,
kiváló termőhelyi adottságokkal . A nyomozás folytatását leállítók a körtét akarják az almáva l
összehasonlítani .
A nekem megküldött Legfőbb ügyészi anyagból az is kiderült, hogy az állam egy évek ót a
műveletlen földet vásárolt meg, majd az eladónak úgy adta bérbe, hogy a kötelez ően elő irt művelést
nem ellenőrzi .
Ez újabb szabálytalanságokra utal, akár a bérleti szerződés betartása, akár a jogosulatlanul felvet t
Uniós támogatások miatt .
Én megértem, ha a rendőrségen nincs az ágazatunkhoz értő szakember, de legalább a munkánkat n e
hátráltassák.
Ismételten kérdezem, hajlandók-e érdemben foglalkozni a büntet ő feljelentéssel ?
Megküldik-e nekem a szakértő i anyagot?
Jelezték-e a szakértő i anyag alapján a társhatóságoknak a feltételezhetően jogosulatlan unió s
támogatásigénylést, illetve az állami vagyon hanyag kezelését ?
Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák ,
papírformátumra nem tartok igényt .
Válaszait előre is köszönöm!

1

Budapest, 2016 . október 10 .

Gőgös Zoltán
országgyűlési képviselő
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